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ملخص
ترتكز هذه الدراسة بشكل أساسي على إبراز فكرة مسئولية السلطة العامة في الدولة ممثلة
بمختلف الجهات الإدارية فيها أمام القضاء الإداري الأردني بالمقارنة مع النظامين الفرنسي
والمصري, وإلزام هذه الجهات بالتعويض عن الأضرار التي يسببها عمالها وموظفيها للأفراد
من جراء الأخطاء التي يرتكبونها ْ ممارستهم لمهامهم الوظيفية, وذلك من خلال إبراز دور
الفقه والتشريع وبيان موقف القضاء الإداري ف الأردن والانظمة المقارنة في فرنسا ومصر في
هذا المجال.
الكلمات الدالة : المسئولية الإدارية - مسئولية الادارة - الخطأ الإداري - ولاية التعويض
‎Abstract 
‎This study mainly depends on showing the idea of the general authority‏
‎responsibility in the state. Represented by many administrative part in the‏
‎presence of the Jordanian judicial authorities. in comparison with Egyptian‏
‎and French systems. Forcing such parts of compensating for damages caused‏
‎by its employees to the individuals during their jobs. And this could be represented‏
‎by legislation and Jordanian judicial authorities. In addition to the Egyptian and‏
‎French comparative systems in this field.‏
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